
Protokoll halvårsmöte Värnamo sportfiskeklubb 
Lördagen den 11 september 2021 klockan 15.00 campingen Kalvsjön 

 

§1 Ordförande öppnade mötet. 

 

§2 Godkännande av kallelse och dagordning 

 Mötet godkänner kallelse och dagordning. 

 

§3 Val av justeringsmän 

 Petra Ekström och Ulf Angerbrandt 

 

§4 Val av tillsynsmän 

 Inga nyval. 

 

§5 Fastställande av inträdes- och årsavgifter för kommande kalenderår 

 Mötet föreslår och beslutar om oförändrade avgifter. 

 

§6 Beslut om ersättning till kassören 

 Mötet beslutar om oförändrad ersättning till kassören. 

 

§7 Rapport från kassören. 

 Kassören redovisade inkomster från fiskekort och campingavgifter via Swish 180 970 

kr och kontanter för 30 000 kr. I år är det utlämnat 870 fiskekort där 860 är betalade, 3 

kort saknar betalning och 7 st är frikort. Förra året var det 1433 utlämnade kort under 

samma period. Vi har köpt fisk för totalt 105 975 kr i år. Långhult levererade 320 kg 

(30 400kr) och Majsjölax 1025 kg (75 575kr) som ger totalt 1345 kg. Hökensås har inte 

kunnat leverera någon fisk i år. 

 

§8 Uppföljning av beslut från årsmötet gällande avgift för medlemmar som använder 

el på campingen. 

Styrelsen redovisade att intäkterna för campinggäster som använt el var 7525 kr och 

utgifterna för elförbrukningen var 6898 kr. Styrelsens förslag är att fortsätta med samma 

avgiftsmodell där medlemmar som vill använda el på campingen ska betala en avgift 

om 50 kr/dygn och om värme eller air-condition inte används utan endast belysning, 

kylskåp osv är avgiften 25 kr/dygn. Mötet beslutade enligt styrelsens förslag och 

uppföljning sker på kommande årsmöte 2022.  

 

 

 

 

 

 



§9 Information  

• Uppförande av toalett campingen 

Styrelsen informerade om att ny toalett är uppförd på campingen och nyckel 

finns i redskapsboden. Mötet beslutade att toaletten endast är till för medlemmar 

och deras gäster. En utvärdering behöver göras för få svar på kapaciteteten innan 

toaletten eventuellt blir tillgänglig för alla besökare. Uppföljning sker på 

kommande årsmöte 2022. 

 

• Redovisning projekt ”vision Ohsån” 

Styrelsen redovisade att det inte ännu har blivit något möte pga Covid19. Nu 

kommer riktlinjer ändras och kontakt är tagen med fiskevårdsområdet för att 

boka in ett samrådsmöte tillsammans med Länsstyrelsen. Vi följer upp detta på 

kommande årsmöte 

 

• Årets och framtida tillsyn 

Ordförande informerade om att utbildning av nya fisketillsynsmän samt 

fortbildning för nuvarande kommer ske framöver då ett uppehåll har varit pga 

Covid19. Vi behöver fler som kan vara fisketillsynsmän i klubben. Anmäl ert 

intresse till ordförande Mikael Persson. 

 

§10 Övriga frågor 

 Inga övriga frågor framfördes vid mötet. 

 

§11 Halvårsmötet avslutades 

 

 

 

 

Mikael Persson   Roger Petersson 

Ordförande    Sekreterare 

 

 

 

Petra Ekström   Ulf Angerbrandt 

Justerare    Justerare 


